
ب�ه گفت�ه معاون  خراسانرضوي
و  اش����تغال 
كارآفرين�ي كميته ام�داد ام�ام  خميني)ره( 
خراسان رضوي با تلاش هاي انجام گرفته ۲۱هزار 
فرصت ش�غلي ب�راي مددجويان ايجاد ش�د. 
سيدحسين كرابي معاون اشتغال و كارآفريني كميته 
امداد امام خميني)ره( خراسان رضوي با اشاره به اهميت 
اشتغال و كارآفريني به ويژه براي افراد تحت پوشش اين 
مجموعه گفت: در رديف اعتباري سال ۱۴۰۰ كميته 
امداد امام خميني)ره( براي خراسان رضوي حدود ۲۰ 
هزار فرصت شغلي پيش بيني شده بود كه با تلاش هاي 
صورت گرفته تا پايان سال ۲۱ هزار فرصت شغلي ايجاد 
شد، و اين موضوع نشان داد كه از برنامه ها بسيار جلوتر 
هستيم و تعهدات را تا قبل از پايان سال انجام داده ايم.  
وي با بيان اينكه علاوه بر پرداخت وام خوداش��تغالي، 
تسهيلات كارفرمايي و مدل راهبري ش��ده را نيز در 
دس��تور كار داريم، افزود: در مدل خوداش��تغالي اگر 

فردي از خانواده امداد بخواهد از تس��هيلات اشتغال 
اس��تفاده كند، براس��اس توانايي فرد، مشاوره شغلي 
و نهايتاً براساس مشاوره ش��غلي و استعداد سنجي و 
امكان سنجي كه از وضعيت داشته هاي فرد متقاضي 

صورت مي گيرد، طرح در كارگروه اش��تغال بررسي 
و در صورت تصويب طرح، تس��هيلات اشتغال به فرد 
پرداخت مي شود.  اين مس��ئول تصريح كرد: كميته 
امداد اين طرح ها را بين ۳ تا ۵ سال توسط متخصصين 

نظارت مي كند و در صورت نياز به آنها مشاوره مي دهد.  
كرابي گفت: در همين راس��تا در س��ال ۱۴۰۰ بيش 
از ۲۱ هزار طرح را با اس��تفاده از اي��ن مدل با كمك 
شركت هاي برون سپاري اجرا كرديم.  وي افزود: در 
مدل كارفرمايي، بعضي از خانواده هاي تحت پوشش 
كه امكان دريافت تسهيلات اشتغال براي ايجاد شغل 
يا توان فني را ندارند يا در بحث ضمانت دچار مشكل 
هستند، براس��اس توافق و تفاهمنامه با كارفرما، فرد 
به ش��ركت ها و كارخانجات معرفي و ب��ه كار گرفته 
مي شود.  معاون اشتغال و كارآفريني كميته امداد امام 
خميني)ره( خراس��ان رضوي ادامه داد: در اين مدل، 
براساس توافق دو طرفه بين كميته امداد و كارفرما، 
به ازاي هر نفر اش��تغالزايي، ۱۰۰ ميلي��ون تومان به 
كارفرما با بازپرداخت چهاردرصد تسهيلات داده شده 
و كارفرما مكلف است به ازاي هر ۱۰۰ ميليون تومان 
يك نيروي تحت پوشش امداد را با حداقل قانون كار به 

مدت پنج سال به كار گيرد.

۲۱ هزار فرصت شغلي براي مددجويان در خراسان رضوي ايجاد شد
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88498441سرویس  شهرستان

حوریه ملكي

سنندجصاحباولينسينمايروبازميشود
ام�ور  مدي�ر  كردستان
يي  س�ينما
حوزه هن�ري كردس�تان از افتت�اح اولين 
س�ينماي روباز اس�تان پس از ماه مبارك 

رمضان در سنندج خبرداد. 
حيدر مرادي مدير امور سينمايي حوزه هنري 
كردستان با اش��اره به افتتاح اولين سينماي 
روباز در شهرستان سنندج گفت: اين سالن در 
سه سانس فعال خواهد بود و ۵۰ نفر ظرفيت 
دارد كه در هنگام تماشاي فيلم امكان سرو غذا هم فراهم شده است.  وي با بيان اينكه اين پرديس 
صرف نمايش فيلم نيست، افزود: سينما روباز سنندج يك پاتوق فرهنگي است و اميدوارم اين پروژه 
بيش از گذشته موجب ارتقاي فرهنگ اين خطه باشد.  اين مسئول در خصوص كاهش قيمت بليط 
سينما در ماه رمضان ادامه داد: بليط سينماهاي كردستان در ايام ماه مبارك رمضان تا قبل از ساعت 
۱۹ نيم بهاست و به مناسبت عيد فطر فيلم »لامينور« اكران عمومي مي شود.  مرادي با اشاره به رشد 
شش برابري فروش بليط سينما در ايام عيد نوروز نس��بت به مدت مشابه سال گذشته گفت: سال 

گذشته ۷۸۸ نفر و امسال ۵ هزار نفر مخاطب سينما در استان كردستان بودند. 

زمينساخت۱۲هزارواحدمسكنمليشهريارتأمينشد
اس������تاندار  آذربايجانشرقي
آذربايجان شرقي از 
تأمين زمين س�اخت ۱۲ هزار واحد مسكن ملي در 
شهر جديد ش�هريار و تعيين پيمانكار آن خبرداد. 
عابدين خرم اس��تاندار آذربايجان ش��رقي در 
جلسه شوراي مس��كن اس��تان گفت: زمين 
براي س��اخت ۱۲ هزار واحد مس��كن ملي در 
شهر جديد شهريار در فاز ۶۷ هكتاري تأمين 
و پيمانكار آن تعيين شده است.  وي افزود: در 
فاز اول آن براي ساخت ۵ هزار واحد برنامه ريزي و اقدام شده است.  اين مسئول ادامه داد: در شركت 
عمران سهند ۱۴ هزار واحد در حال س��اخت اس��ت كه از اين تعداد ۳ هزار واحد مشمول دريافت 
تسهيلات بانك مسكن هس��تند.  خرم گفت: بايد علل اينكه بيش از ۱۰ هزار واحد به بانك معرفي 
نشده و سابقه اي ندارند بررسي شود، تا وقتي بانك اعلام آمادگي مي كند شركت عمران سهند شرايط 
معرفي متقاضيان به بانك و واريز مبلغ مورد نظر را فراهم آورند.  وي افزود: اگر مردم آورده نداشته 
باشند، اقدامات بعدي را نيز انجام نخواهند داد، بنابر اين اقدامات اقناعي لازم جهت تشويق مردم به 

حضور در طرح نهضت ملي مسكن و واريز آورده بايد انجام شود.

راهاندازياولينمركزرشدواحدهايفناوردرزاهدان
اولي�ن مرك�ز  سيستانوبلوچستان
رشد واحد هاي 
فن�اور مراك�ز درماني اس�تان سيس�تان 
وبلوچس�تان در بيمارس�تان علي اب�ن  
ابي طالب)ع( زاهدان راه اندازي مي ش�ود. 
دكتر امي��ر گرگيچ رئي��س بيمارس��تان علي ابن  
ابی طال��ب)ع( زاه��دان گفت: در راس��تاي اجراي 
منويات مقام معظم رهبري و تحقق شعار سال، اولين 
جلسه رسمي تيم مديريت بيمارستان به برنامه ريزي 

در اين خصوص اختصاص داده شد.  وي افزود: طبق هماهنگي صورت گرفته با رئيس مركز رشد واحدهاي فناور 
دانشگاه علوم پزشكي زاهدان، اين مركز درماني به عنوان اولين مركز پيشگام در امر دانش بنيان داوطلب شده تا 
زمينه ورود واحدهاي فناور را تسهيل نمايد و طي برنامه ريزي هاي انجام شده اولين مركز رشد واحدهاي فناور در 
مراكز درماني، در بيمارستان علي ابن ابي طالب)ع( راه اندازي خواهد شد.  اين مسئول ادامه داد: هدف از ايجاد اين 
مركز را ايجاد هماهنگي و تعامل ميان اساتيد، دانشجويان و كاركنان بيمارستان و واحدهاي فناور دانشگاه براي 

بررسي چالش ها و ايجاد فرصت ها براساس تكنولوژي و فناوري هاي نوين در نظر گرفته شده اعلام كرد.

بهره برداري از 545 پروژه عمراني مشترك 
استانداري ايلام با قرارگاه خاتم الانبياء

 سپاه چهارمحال وبختياري 
ميزبان كنگره ملي 10 هزار شهيد عشاير

ب�ه گفت�ه معاون  ايلام
هماهنگ�ي امور 
عمراني استاندار ايلام ۵۴۵ طرح و پروژه عمراني در 
استان با همكاري همه جانبه قرارگاه خاتم الانبياء تا 
پاي�ان س�ال جاري ب�ه بهره ب�رداري مي رس�د. 
س��عيد هژبري معاون هماهنگ��ي امور عمراني 
اس��تاندار ايلام در نشست ش��وراي اداري اين 
استان گفت: ۵۴۵ طرح عمراني با اعتبار استاني 
۱۶۰۰ ميليارد تومان در حال اجراست كه برخي 
از اين طرح ها درروزهاي پايان س��ال گذشته به 
بهره برداري رس��يد و ۳۳ پروژه هم كلنگ زني 
شده است.  وي افزود: در نشست اخير استاندار 
با مسئولان قرارگاه خاتم الانبياء سه پروژه كلان 
براي استان مشخص و علاوه بر آن، ايجاد مسير 
هليلان به شباب در دستور كار قرار گرفته و در 
حال حاضر عمليات مطالعات قطعه اول اين پروژه 
در حال انجام است.  اين مسئول تصريح كرد: فاز 
اول سامانه گرمسيري تا س��د كنجان چم يكي 
ديگر از طرح هاي مهم استان است كه مقرر شده 
تا پايان خرداد عمليات اجراي كانال را به اتمام 
برساند و پروژه س��وم هم كه در دستور كار قرار 
دارد، امكان سنجي ساخت پارك تفريحی است.  
هژبري با اشاره به اينكه در حوزه مصوبات سفر 

رياست جمهوري به اس��تان هم اقدامات خوبي 
انجام گرفته شده و به همين منظور ۸۰۰ ميليارد 
تومان به اعتبارات اس��تان افزوده ش��ده است، 
گفت: از آنجايي كه توجه ب��ه اربعين به عنوان 
يكي از رويكردهاي اساسي در استان همواره در 
دستور كار قرار دارد در اين خصوص چهار جلسه 
كميته زيرس��اخت هاي اربعين برگزار و برنامه 
جامعي در سه سطح تدوين شد.  وي با اشاره به 
اقداماتي كه در خصوص ايجاد راه هاي استان در 
نظر گرفته شده است، هم افزود: محور ايلام به 
مهران، شباب به مهران، ايلام - بدره - دره شهر از 
مهم ترين اولويت هاست كه ساخت آنها آغاز شده 
اس��ت.  معاون هماهنگي امور عمراني استاندار 
ايلام ادامه داد: يكي از مطالبات مردم تسريع در 
ايجاد مسير حميل به كرمانشاه است و از آنجايي 
كه اين استان مسئوليتي در اين زمينه ندارد، به 
همين علت نيز بايد مسئولان كرمانشاهي در اين 
رابطه پاسخگو باشند.  هژبري با اشاره به وضعيت 
راه آهن كرمانشاه گفت: شبكه ريلي استان در دو 
نقطه شروع شده اس��ت، ۱۷ كيلومتر در مسير 
ايوان به چوار با اعتبار ۷۰ ميليارد تومان پيمان 
سپاري شده و مسير دهلران به انديمشك هم در 

دستور كار قرار گرفته است. 

فرمانده سپاه  چهارمحالوبختياري
حض�رت قمر 
بني هاش�م)ع( چهارمحال وبختياري گفت: 
اين اس�تان به عنوان ميزبان�ي كنگره ملي 
۱۰هزار شهيد عش�ايري انتخاب شده است. 
سردار علي محمد اكبري، فرمانده سپاه حضرت 
قمربني هاش��م )ع( چهارمح��ال وبختياري در 
ششمين جلسه هم انديشي مسئولان كميته هاي 
برگزاري كنگ��ره ملي ۱۰هزار ش��هيد جامعه 
عشايري كشور گفت: اين استان براي برگزاري 
اين مراسم به ميزباني ش��هركرد انتخاب شده 
است.  وي با اشاره به حضور ۲۴ استان از سراسر 
كش��ور در اين كنگره، افزود: اين موضوع كاري 
ارزشمند و ماندگار است.  فرمانده سپاه حضرت 
قمر بني هاش��م)ع( ادامه داد: همه مؤسسات، 
نهادها و دس��تگاه ها بايد براي برگزاري هر چه 
بهتر اين برنامه تلاش كنند.  س��ردار اكبري با 
بيان اينكه كميته هاي مختلفي در اين خصوص 
تشكيل شده، گفت: مكان برگزاري در فضاي باز 
پيش بيني شده است.  احمد سعيدي، مسئول 
بسيج جامعه عشايري كشور هم در ادامه با اشاره 
به ظرفيت هاي خوب استان براي برگزاري اين 
كنگره گفت: شب نخست برنامه شب شعر شهدا 

و شب دوم يادواره ش��هدا مدافع حرم عشايري 
اجرا مي شود تا به اس��تقبال شب اصلي كنگره 
بروي��م.  وي افزود: اين كنگره به ش��كل رزمي، 
نمايش��ي و فرهنگي، ارزش هاي عشاير و شهدا 
عش��ايري را ترويج خواهد ك��رد.  وي گفت: در 
اين راستاي اقدامات محروميت زدايي و هزاران 
خدمت ديگر به اجرا در مي آيد.  جاسم محمدي، 
مديركل كميته امداد امام خميني)ره( استان 
چهارمحال وبختياري هم گفت: در پايان كنگره 
ملي ۱۰هزار شهيد جامعه عشايري، هر مقدار 
صدقاتي از طريق اين باركد جمع آوري ش��ده 
براي رفع نياز خانواده ه��اي نيازمند در مناطق 
عشايري هزينه خواهد شد.  وي افزود: از اكنون 
تا پايان كنگ��ره، طرح اطعام مهدوي، بهش��ت 
علي، سرپناه احداث ۴۰۰ واحد مسكوني براي 
مددجويان با همكاري بسيج سازندگي استان، 
ط��رح آزادي زندانيان جرائ��م غيرعمد و تهيه 
و تأمين ۳۲۰ س��ري جهيزيه براي نوعروسان 
نيازمند اجرا مي شود.  مس��ئولان كميته هاي 
برگزاري كنگ��ره ملي ۱۰ هزار ش��هيد جامعه 
عشايري كش��ور به ميزباني استان چهارمحال 
و بختياري در اين نشست به بيان نقطه نظرات 

خود پرداختند.

  ايلام: رئيس سازمان جهاد كشاورزي استان ايلام با بيان اينكه طرح 
ايستگاه پمپاژ شهرس��تان سيروان در سال ۹۳ در س��ه فاز شروع شده و 
تاكنون به دليل نبود اعتبار تكميل نشده است، گفت: ميزان اعتبار هزينه 
شده براي اين طرح تاكنون ۶۰ ميليارد بوده كه اعتبار لازم براي تكميل فاز 
اول آن ۲۳۰ ميليارد برآورد شده است.  آذرنوش عموزاده افزود: در صورت 
تكميل اين طرح بيش از ۳۵۰۰ هكتار از اراضي منطقه دارای آب شده و 

زمينه اشتغال بيش از ۲۶۵۰ نفر را فراهم مي آورد. 
  چهارمحال وبختياري: مسئول گروه جهادي شهيد وحيد كاظمي نيا از 
طبخ ۵ هزار پرس غذاي نذري در ماه رمضان و توزيع در بين افراد كم برخوردار 
شهركرد و روستاهاي اطراف خبرداد.  جلال قادري افزود: اين غذاها در چهار 
ش��ب  جمعه اين ماه به همت ۳۵ نفر از اعضاي هيئت و در ميان نيازمندان 
شناسايي شده در شهركرد و تعدادي از روستاهاي اطراف توزيع خواهد شد. 

  مركزي: مسئول پايگاه بسيج معصوميه ۱۲ اراك از پرداخت ۴۰۰ميليون 
تومان وام اش��تغالزايي به متقاضيان اش��تغالزايي از محل س��پرده هاي 
صندوق هاي قرض الحسنه خبر داد.  مينا مريديان افزود: سال گذشته و با 
كمك كانون بسيج ۴ نفر از اعضاي صندوق از تسهيلات قرض الحسنه بانكي 

با معرفي كانون بسيج بهره مند و در زمينه توليد دست به فعاليت زده اند. 
  خراسان جنوبي: مديركل منابع طبيعي و آبخيزداري خراسان جنوبي 
از اجراي طرح كاداس��تر در ۱۳ ميليون و ۸۰۰ هزار متر از اراضي استان 
خبرداد.  عليرضا نصرآبادي افزود: اين طرح با هدف تثبيت مالكيت دولت بر 
عرصه هاي ملي، جلوگيري از تخريب و تصرف اراضي دولتي، طرح مميزي 

اراضي و تفكيك مستثنيات انجام مي شود. 
  كرمانشاه: مديركل كميته امداد استان كرمانشاه گفت: طي تفاهمنامه 
همكاري بين كميته امداد و بسيج سازندگي سپاه حضرت نبي اكرم)ص( استان 
كرمانشاه، ۱۰۰ واحد مس��كوني براي مددجويي روستايي در استان ساخته 
خواهد شد.  پيمان تركمانه افزود: اين منازل مسكوني با رعايت تمام اصول و 

ضوابط فني و با نظارت بنياد مسكن انقلاب اسلامي ساخته خواهند شد. 
   قم: دبير پويش قرآني س��تاره هاي زمين گفت: تاكنون ۷ هزار جلسه 
خانگي قرآن كريم با پويش مردمي »ستاره هاي زمين« همراه شده اند و در ماه 
مبارك رمضان نيز جهشي ويژه براي گسترش اين جلسات اتفاق خواهد افتاد.  
حجت الاسلام والمسلمين امين شغلي با بيان اينكه برنامه جلسات خانگي 
قرآن كريم در ۲۵۰ شهرستان ايران نماينده ويژه دارد، افزود: اين جلسات 
كاملًا به صورت مردمي و آتش به اختيار صورت مي گيرد و با همكاري اين 

مجموعه بعُد رسانه اي افزوده شده و اين جلسات سازماندهي شدند. 
  كرمان: رئيس كل دادگستري استان كرمان از تحقق ۲۹ فقره رهايي 
از قصاص با تلاش مسئولان قضايي استان در سال گذشته خبرداد.  يدالله 
موحد به تأكيدات رئيس قوه قضاييه مبني بر استفاده از ارفاقات قانوني 
و اعطاي عفو به زندانيان واجد شرايط اش��اره كرد و افزود: با توجه به اين 
تأكيدات و دغدغه هاي مسئولان قضايي استان و با بررسي هاي دقيق انجام 
گرفته توسط مسئولان مربوطه در سال گذشته تعداد ۸۱۹ زنداني مورد 

عفو واقع شده و به آغوش خانواده بازگشته اند. 
  خراسان رضوي: معاون هماهنگي امور عمراني استانداري خراسان رضوي 
گفت: در حال حاضر تقريباً زمين مورد نياز براي دو سال اول طرح ملي مسكن 
و ساخت ۲۰۰ هزار مسكن در استان تأمين شده اس��ت.  جواد خدايي افزود: 
سهم طرح ملي مسكن در استان خراسان رضوي ۴۰۰ هزار مسكن از مجموع ۴ 

ميليون مسكن برنامه ريزي شده در كشور براي چهار سال آينده است. 

صيادانمرواريدخارگ
درحسرتصيدماهي

موضوع س�اخت بندر صيادي خارگ يكي از خواسته هاي ديرينه 
و البت�ه به حق صي�ادان اين جزيره اس�ت كه در كن�ار جاي خالي 
زيرساخت هاي استاندارد در حوزه شيلات، فعالان اين عرصه را با 
مشكلات زيادي مواجه كرده است.  با اينكه سال هاست مسئولان با 
برشمردن گرفتاري ها و نيازهاي صيادان خارگي نشان داده اند دردها 
را خوب مي شناسند اما در عمل هيچ كاري صورت نگرفته و در آخرين 
اتفاق رئيس شوراي خارگ در حالي عنوان كرده، صيادان اين جزيره 
همچنان چشم انتظار تكميل پروژه ها هستند كه در فروردين ۱۴۰۰ 
خودش از تخصيص اعتبار براي رفع گرفتاري صيادان خبرداده بود. 

    
بيش از دو قرن اس��ت كه صيادي در جزيره خارگ انجام مي ش��ود و 
س��اكنان اين جزيره در صيد مرواريد در استان و حتي كشور پيش تاز 
بوده اند. ولي طی دهه ه��ای اخير صيادان با مش��كلات زيادی مواجه 
شد ه اند كه تاكنون مسئولان استاني و كشور براي رفع آنها اقدام اساسي 

انجام نداده اند. 
نبود شيلات منسجم با چارت سازماني مشخص در جزيره خارگ يك 
آش��فتگي و درهم ريختگي به وجود آورده و ساخته نشدن موج شكن 
مناسب در حوضچه مروايد باعث ورود موج هاي با ارتفاع بالاي دو متر در 
زمان طوفاني بودن دريا به داخل حوضچه مي شود كه تاكنون قايق هاي 
زيادي را از بين برده اس��ت.  با اين حال هنوز مس��ئولي پيدا نشده كه 

حرفي بزند و در ادامه كاري انجام دهد. 
هر چند تك تك آقايان نش��ان داده اند از همه دردهاي صيادان مطلع 

هستند اما همه چيز به همين اطلاعات ختم شده و ديگر هيچ. 
لازم نيس��ت خيلي به گذشته برگرديم. درس��ت يكسال پيش يعني 
در فروردين ماه ۱۴۰۰ بود كه يوس��ف وطن دوس��ت، رئيس شورای 
ش��هر خارگ به همراه ديگر مس��ئولان و مديران س��ري به حوضچه 
صيادي جزيره خ��ارگ زدند و به قول معروف، با بررس��ي مس��ائل و 
مش��كلات صيادان، راهكارهاي عملياتي حل اين مش��كلات را مورد 

دادند.  بحث قرار 
در آن بازديد مسئله تأمين امنيت حوضچه صيادي و پايش تصويري 
و نص��ب دوربين هاي مداربس��ته مورد بح��ث قرار گرفت ك��ه در اين 
خصوص نيز مقرر شد با پيگيري هاي مستمر شوراي شهر و همكاري 

دغدغه مندانه شركت پتروشيمي اين مشكل رفع شود. 
همچنين با درخواس��ت و مذاكرات صورت گرفته از سوي مديرعامل 
و اعضای تعاوني صيادان جزيره خارگ، ش��وراي شهر عهده دار انجام 
مذاكرات با شركت هاي نفتي جهت تأمين نيازها و رفع مشكلات فعالان 

اين عرصه شد. 
بعد از اين اتفاقات رس��انه ها تيتر زدند »حل مشكلات ديرينه صيادان 

جزيره خارگ در دست اقدام قرار گرفت.«
البته نبايد فراموش كنيم پيش از اين بازديدها هم با تخصيص مبلغي در 
بودجه ۱۴۰۰ شهرداري خارگ، قرار بود شوراي شهر براي رفع گرفتاري 
صيادان پيشگام ش��ود.  در آن روز، رئيس شوراي شهر خارگ با تأكيد 
بر لزوم حمايت مستمر از قشر صيادان، از هم افزايي و همكاري سازنده 

شركت پتروشيمي تشكر كرد. 
روزها از پي هم آمدند و رفتند و حالا بعد از گذش��ت يك س��ال از آن 
بازديد و اختصاص بودجه و صحبت هاي رئيس شوراي شهر خارگ در 
مورد حل مشكل صيادان، دوباره همين مسئول در نشست با فرماندار 
و برخي از مديران كل استان بوشهر با پيش كشيدن موضوع صيادان 
و گرفتاري هايي كه يك عمر است گريبان اين قشر را چسبيده، گفته: 
»صيادان جزيره خارگ همچنان چش��م انتظار به س��رانجام رسيدن 

پروژه هاي عمراني اين حوزه هستند.«
با اينكه وطن دوست تأكيد كرده »با گذشت سال ها، هنوز اقدام مناسبي 
در اين زمينه صورت نگرفته است.« اما نگفته مسئوليت انجام اين كارها 
بر عهده كيس��ت و بودجه و اعتباري كه براي رفع مش��كلات صيادان 

اختصاص يافته، كجا رفته. 
   مديران حراف و بي عمل

وقتي موضوع كمبوده��ا و نبود تجهي��زات و در ي��ك كلام مجموعه 
مشكلات صيادان جزيره خارگ را مورد بررسي قرار مي دهيم، مي بينيم 
سال هاي سال است هر مسئول و مديري كه روي كار آمده، يك حرف 
زده و قول و وعده اي در اين باره داده و بعد از آن، همه چيز را به اميد خدا 

سپرده و خاك فراموشي روي گفته هايش پاشيده و رفته. 
در سال ۹۹ بخش��دار ويژه وقت خارگ هم بدون ارائه طرح و برنامه اي 

دستور داد مشكلات صيادان جزيره خارگ رفع شود. 
البته ناصر ابراهيمي خواس��تار تلاش مس��ئولان ش��يلات براي رفع 
مشكلات صيادان اين جزيره شد و براي اينكه نشان دهد از ديگر مديران 
جلوتر اس��ت، گفت: »يكي از خواسته هاي صيادان اس��تقرار نماينده 

شيلات در جزيره خارگ است كه اميدواريم محقق شود.« 
 وي با تأكيد بر اينكه يكي از مسائل مهم در جزيره خارگ ايجاد تعاوني 
صيادان است كه بايد با جديت دنبال شود، به آغاز اجراي بندر صيادي 
خارگ با اعتبار ۲۵۰ ميليارد ريال ه��م گريزي زد و تصريح كرد: »اين 
پروژه داراي پيشرفت ۳۳ درصدي اس��ت و تاكنون ۸۵ ميليارد ريال 

هزينه صورت گرفته است.«
با اينكه پروژه هاي متعدد در حوزه صيد و صيادي جزيره تعريف  شده 

است ولي هم اكنون عمليات اجرايي اكثر آنها متوقف  شده است. 
سال ۹۹ هم رئيس ش��وراي ش��هر وقت خارگ با بيان اينكه شورا در 
اين دوره به طور جدي به مش��كلات صيادان ورود كرده و توانس��ته با 
رايزني هاي فراوان اعتبارات خوبي براي صيادان جذب كند، گفته بود: 
»اين اعتبارات براي خريد ماشين سوخت رسان و دستگاه يخ ساز هزينه 

شده كه وارد خارگ شده و به زودي راه اندازي مي شود.«
بهروز خواجه، با تأكيد ب��ر اينكه بايد با روش هاي صي��د غيرمجاز در 
محدوده جزيره برخورد ش��ود، تصريح كرد: »مشكلات عمده صيادان 
عدم حضور نماينده شيلات، س��اماندهي تعاوني صيادي توقف پروژه 
اسكله صيادي است كه با جديت شيلات استان به زودي شاهد حل اين 

مشكلات خواهيم بود.«
   آرزوي صيد از دريا

اگر قرار اس��ت صيادان خارگي را بيشتر بشناس��يم بايد در موردشان 
بگوييم تا چند دهه قبل ساعت ها روي آب غوطه ور بودند تا براي صيد 
مرواريد اقدام كنند و وقتي مرواريد صيد مي كردند، از كشورهاي عربي 

مي آمدند و از آنها مي خريدند. 
بسياري از اهالي جزيره خارگ از طريق دريا ارتزاق مي كردند و علاوه بر 
صيد و صيادي، كسب وكارهايي نيز از طريق دريا داشتند و با كشورهاي 

هم جوار مثل عراق، بحرين، امارات، قطر و… مراوده داشتند. 
خارگي ها با دريا زندگي كردند و پير شدند و امروز ديگر خبري از صيد 
مرواريد در اين جزيره نيست و تنها اميدشان به صيد ماهي و ميگو است 

كه آن هم در حال تبديل شدن به يك آرزوست.

خسارت۱۵۰ميلياردتوماني
سرمازدگيبهارهبهباغاتملاير

به گفته معاون رئيس سازمان و مدير جهاد كشاورزي ملاير 
س�رمازدگي بهار به محص�ولات باغي اين شهرس�تان ۱۵۰ 

ميليارد تومان خسارت زد. 
سيدمهدي ميرباقري معاون رئيس سازمان و مدير جهاد كشاورزي 
ملاير با اشاره به خسارت ۱۵۰ ميليارد توماني سرما زدگي بهاره گفت: 
از ۲۸۱۲ هكتار سطح زير كشت باغات بادام آبي و ديم، ۲۱۰۸ هكتار 
با كاهش دماي هوا در هفته اول فروردين ماه جاري دچار سرمازدگي 
۸۰ درصدي شدند.  وي برآورد خسارت اوليه سرمازدگي باغات بادام 
شهرستان را ۲۲۱۲ تن اعلام كرد و افزود: ۳۰ هكتار از ۱۹۱ هكتار 
سطح زير كشت هلو و شليل به ميزان ۱۵ درصد خسارت ديدند.  اين 
مسئول با بيان اينكه پس از بادام، باغات زردآلو دچار بيشترين خسارت 
شده اند، تصريح كرد: ۶۵ هكتار از ۱۲۰ هكتار سطح زير كشت زردآلو 

دچار ۶۵ درصد خسارت اوليه سرمازدگي بهاره شده است.

اجرايطرحفقرزداييدربوشهر
باكمكگروههايجهادي

با هدف فقرزدايي در بوش�هر با همكاري گروه هاي جهادي، 
بسيج، مساجد، خيريه ها و سمن ها، طرح جديدي اجرا مي شود. 
محمدتقي ايراني معاون سياسي، امنيتي و اجتماعي استاندار بوشهر 
از اجرايي شدن طرح فقرزدايي خبرداد و گفت: اين طرح با جديت در 
استان اجرا و براي شناسايي افراد واجد شرايط در راستاي فقرزدايي 
از گروه هاي جهادي، بسيج، مساجد، خيريه ها و سمن ها استفاده 
مي شود.  وي با بيان اينكه بررسي ها نشان مي دهد برخي افراد جامعه 
هيچ گونه خدماتي دريافت نمي كنند  از شناسايي افراد فاقد حداقل 
امكانات معيشتي و زندگي خبرداد و افزود: براي نخستين بار است 
كه قرار است، اين افراد شناسايي و ساماندهي شوند.  اين تصريح كرد: 
در برخي موارد در رسيدگي به فقرا خلأ هايي وجود دارد و افراد بدون 
پوشش حمايتي كميته امداد يا بهزيستي، توانايي اداره كردن زندگي 

خود را ندارند يا حتي فاقد كد شناسايي هستند.

تدوينسندتوسعهشركتهاي
دانشبنيانسمنان

سند استاني توسعه شركت هاي دانش بنيان سمنان با هدف 
راهب�ردي حركت به س�مت اش�تغال و توليد، تدوين ش�د. 
سيد محمدرضا هاشمي استاندار سمنان با اشاره به نامگذاري سال 
جديد از سوي رهبر معظم انقلاب اسلامي گفت: سند استاني توسعه 
شركت هاي دانش بنيان تدوين شده كه در آن توجه به قابليت هاي 
كمي و كيفي به اينگونه واحدها مورد بررسی قرار گرفته است.  وي 
گفت: ستاد تحقق شعار سال و حمايت از اقتصاد دانش بنيان تشكيل 
شده تا بتوانيم به صورت دقيق تري به مهم ترين اركان تحقق شعار سال 
بپردازيم.  استاندار سمنان با بيان اينكه بايد برش شهرستاني از سند 
استاني توسعه دانش بنيان ها نيز پديد بيايد تا بتوانيم به صورت جزيي تر 
مزيت شناسي شركت هاي دانش بنيان را داشته باشيم، اعلام كرد: 
قرار است در نخستين فرصت از ۷۰ شركت دانش بنيان دعوت شود تا 

مشكلات و موانع كارهايشان بيان و در راستاي رفع آنها اقدام شود.

سمنانبوشهرهمدان

اتمام۱۷پروژهنيمهتمامدرقم
مجوزآغازطرحهايجديد

به گفته رئيس شوراي شهر قم با وجود  قم
۱۷ پروژه نيمه تمام در اين شهر، تمام 
تلاش اعضاي شورا و مديريت ش�هري بر اتمام آنهاست و تا نهايي 
نش�دن اي�ن پروژه ه�ا ط�رح جدي�دي ب�ه اج�را در نمي آي�د. 
حسين اسلامي رئيس شوراي شهر قم در ديدار اعضاي شوراي اسلامي اين 
شهر با توليت حرم مطهر حضرت فاطمه معصومه)س( گفت: ۹۵ درصد 
بودجه ۳ هزار و ۵۰۰ ميليارد توماني شهرداري قم در سال گذشته محقق 
شد و امسال نيز ۴ هزار و ۲۵۰ ميليارد تومان بودجه شهرداري قم است 
كه البته اين ميزان مي توانست تا ۸ هزار ميليارد نيز ديده شود.  وي با بيان 
اينكه قم در حال حاضر ۱۷ پروژه نيمه تم��ام دارد، ادامه داد: تمام تلاش 
اعضاي شورا و مديريت شهري بر اتمام اين پروژه هاست و تا اتمام آنان، پروژه 
جديد شروع به كار نمي كند.  رئيس شوراي اسلامي شهر قم بيان داشت: 
شهرداري بايد به س��مت درآمدهاي پايدار حركت كند تا شاهد افزايش 
بهره وري ها و نيز كاهش هزينه ها و به دنبال آن ارتقای خدمت رساني به 
شهروندان باشيم و در اين راستا مركز پژوهش هاي شوراي اسلامي شهر قم 
فعال شد تا بررسي هاي لازم در اين موضوعات را انجام دهد.  اسلامي با بيان 
اينكه توجه به بافت فرسوده و تاريخي از موضوعات جدي در سال جاري 
است كه شوراي اسلامي شهر قم به آن ورود داشته است، افزود: كاهش 
مناطق بافت تاريخي و نيز مجوز يك طبقه بيشتر به ساختمان ها در بافت 
فرسوده از جمله پيشنهادها براي رونق بازسازي در اين قسمت از مناطق 
شهر است.  وي گفت: اميدواريم ضلع صحن شرقي حرم مطهر كه البته 
داراي مشكلات حقوقي و پيچيده و در عين حال نيازمند به اعتبار سنگيني 
است در سال جاري دنبال ش��ود و به نتيجه برسد.  اسلامي با بيان اينكه 
خدمات شهري بايد بر پايه عدالت محوري باشد، افزود: تلاش شده تا به 

مناطق كم برخوردار در شهر قم توجه ويژه اي شود. 

اجرایطرحقرآنی»كارواننور«
درمساجدشاخصاردبيل

رئيس اداره امور قرآني تبليغات اسلامي  اردبيل
اس�تان اردبيل از برگزاري برنامه هاي 
قرآني در قالب »كاروان نور« در ۱۴ مسجد شاخص اردبيل خبرداد. 
حجت الاس��لام عزيز صابر رئيس اداره امور قرآنی سازمان تبليغات استان 
اردبيل گفت: طرح قرآنی »كاروان نور« در مساجد امام علي)ع( كارشناسان، 
بني هاشم)ع( گلمغان، سيدالش��هدا)ع( سلمان آباد، هاش��ميه سيدآباد، 
بقيه الله)عج( ميدان ولايت، امام موس��ي كاظم)ع(، امام رضا)ع( ش��هرك 
نيايش، فاطمه الزهرا)س( ش��هرك كوثر، محمديه تازه ميدان، سرچشمه 
ميدان سرچشمه، مصلاي امام)ره( بازار و حسينيه حب العباس)ع( با حضور 
پرشور مردم اجرا مي شود.  وي قرائت قرآن توسط قاريان نوجوان و بزرگسال، 
سخنراني و اجراي تواشيح و سرود قرآني را از برنامه هاي كاروان نور ذكر كرد.  
رئيس اداره امور قرآني تبليغات اسلامي استان اردبيل با اشاره به اينكه مساجد 
از صدر اسلام تاكنون نقش مؤثري در عرصه هاي مختلف زندگي مسلمانان به 
ويژه در ترويج فرهنگ قرآني داشته اند، ادامه داد: پايگاه هاي مقاومت بسيج 
در كاركردهاي فرهنگي - هنري نقش بسزايي در جذب جوانان به مسجد 
و ايجاد همدلي و همراه��ي جوانان با برنامه هاي فرهنگ��ي و قرآني دارند.  
حجت الاسلام صابر افزود: فعالان مس��اجد با تدوين برنامه هاي فرهنگي و 

قرآني هدفمند و جذاب مي توانند مهجوريت قرآن را برطرف كنند.

بازارچهمشتركرازيدرمرزايرانوتركيهاحياميشود
با هدف اشتغالزايي  آذربايجانغربي
و رون�ق بخش�ي 
به تجارت مرزنشينان بازارچه مشترك رازي خوي 
مي ش�ود.  احي�ا  تركي�ه  و  اي�ران  در م�رز 
ذبيح الله كاظمي سرپرست فرمانداري خوي گفت: 
فعاليت و مبادلات تجاري بازارچه مشترك رازي 
در جريان ساماندهي مرز رازي و توسعه آن، متوقف 
شد، اما براي توسعه مبادلات مرزنشينان و اشتغال 
آنان و امكان صادرات محصولات صنايع دستي و 
كشاورزي، اين بازارچه تا پايان امسال دوباره با مكان يابي مناسب احيا مي شود.  وي همچنين برنامه ريزي براي 
تكميل طرح هاي نيمه تمام را اولويت اول شهرستان، تا نيمه نخست امسال اعلام كرد و افزود: تكميل مجموعه 
ورزشي هفت تير، تعيين تكليف ساختمان دانشگاه دولتي، تكميل جاده خوي به رازي و پايانه رازي و تكميل زير 
ساخت هاي فرودگاه خوي از جمله اين طرح هاست.  در ادامه سرپرست فرمانداري خوي تنش آبي را مهم ترين 
مشكل شهرستان اعلام كرد و ادامه داد: براي تأمين آب آشاميدني شهر خوي دو برنامه بلند مدت و كوتاه مدت 

طراحي شده است كه ساخت سد الند و نيز تأمين آب شرب خوي از آغچاي از جمله اين طرح ها است.


